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COMISSIÓ D’ATENCIÓ PRIMÀRIA 

Núm. d’acta: 1 Hora d’inici: 20.00 h - 21.00 h 
(en línia) Data: 27-02-2024 

Assistents: 
Coordinadora:  Col. 2181 Carme Sánchez Mato 
Sotscoordinadora:  Col. 3678 Luisa Acosta Moreno 
Membres: 
 
 
 
 
 

 Col. 1476 Carlos 
Domingo Jariod Barba 

 Col. 5649 Jordi Jové 
Monné 

 Col. 5305 Joaquima 
Fernández Martínez 

 Col. 6190 Albert 
Oliveras Fábregas 

 Col. 11098 Albert 
Morales Vigo 

 Col. 2438 Mª Dolors 
Gracia Benaiges 

 Col. 11277 Patrícia 
Garriga Hernández 

 Col. 1116 Mario 
Martin Sánchez 

 Col. 12372 Ferran 
Guitart Clermont 

 Col. 9135 Yaiza 
Casas Rodríguez 

  

Convidats:      
 
Ordre del dia 

1. Presentació dels nous membres de la Comissió d’AP. 
2. Repàs de les tasques realitzades amb el grup anterior de la Comissió. 
3. Consensuar objectius per al 2024. 
4. Proposta de col·laboració amb la Comissió de Dolor crònic. 
5. Precs i preguntes. 
6. Data propera reunió. 

 
1. Presentació dels nous membres de la Comissió d’AP 
Es realitza la primera reunió de la Comissió d’AP, després del canvi de coordinació i amb la 
incorporació de nous membres. 
Cadascun dels membres es presenta a la resta del grup dient el lloc on treballa i la tasca que 
desenvolupa. 
Els fisioterapeutes que formen part d’aquesta Comissió treballen com a FisioAPiC a CAPs o com a 
fisioterapeutes de Serveis de Rehabilitació de suport a l’Atenció Primària (alguns d’ells també com 
a coordinadors del Servei). 
La Patricia Garriga i la Joaquima Fernández disculpen la seva absència. 
Falta incorporar al web de la Comissió les dues darreres incorporacions: Mario Martín i Ferran 
Guitart. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Afegir al web de la Comissió les dues darreres 
incorporacions: Mario Martín i Ferran Guitart. 

Comunicació Març - abril 

 
2. Repàs de les tasques realitzades amb el grup anterior de la Comissió 
Els membres que formaven part anteriorment de la Comissió, amb l’Adrià com a coordinador, van 
desenvolupar l’“Informe sobre les competències dels fisioterapeutes d’AP”, el qual es pot consultar 
al web del CFC. 
També es pot consultar el document “Informe sobre l’accés directe a fisioteràpia”, publicat a l’octubre 
del 2023 pel CFC. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Consultar les tasques realitzades anteriorment per la 
Comissió 

Tots Març - abril 
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3. Consensuar objectius per al 2024 
Amb la incorporació de la figura dels fisioterapeutes als CAPs, la Comissió d’AP pren un valor 
important i podem treballar conjuntament per millorar la situació dels FisioAPiC. 
La Luisa i la Carme van col·laborar en l’elaboració del Pla Funcional del programa d’incorporació de 
FT a l’AP i comunitària i actualment formen part del grup assessor del Departament de Salut. En 
aquest grup assessor es treballa per posar en comú objectius i material a utilitzar per homogeneïtzar 
actuacions dels FisioAPiC a tot el territori. 
Respecte dels objectius de la Comissió d’AP per al 2024, els haurem de pensar, comentar i 
consensuar a la propera reunió per poder-los presentar al CFC, que els valorin i aprovin, si s’escau, 
i poder actualitzar el web. 
Es recorda que, a nivell general, s’hauria de tenir en compte la divulgació/difusió de la professió, tant 
per a col·legiats com per a la ciutadania. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Plantejar objectius de la Comissió d’AP per al 2024. Tots Març - abril 

 
4. Proposta de col·laboració amb la Comissió de Dolor crònic 
La Mayte Serrat, coordinadora de la Comissió de Dolor crònic, es va posar en contacte amb la Luisa 
i la Carme per proposar una activitat conjunta entre les dues comissions.  
La proposta consisteix en elaborar una guia/protocol d’actuació de la fibromiàlgia dins de l’AP. 
La Luisa comenta que ja existeix una prova pilot a Bon Pastor (Barcelona) sobre aquest tema i que, 
de moment, la fibromiàlgia no és cartera de serveis del FisioAPiC. Es recorda també que hi ha una 
demanda per part dels CAFE en relació a l’exercici físic i el Departament ha aturat el lideratge dels 
fisioterapeutes en grups que no siguin cartera de serveis. 
Es parlarà amb la Mayte per concretar la nostra aportació en aquest projecte. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Parlar amb Mayte Serrat per concretar col·laboració. Luisa i Carme Març 

 
5. Precs i preguntes 
Es comenten els següents punts: 

- El Mario i la Luisa expliquen que a Barcelona existeix el model híbrid; és a dir, que els FT 
treballen al Servei de Rehabilitació i als CAPs com a FisioAPiC. Es comenta que seria ideal 
aquest model però el Departament només ho ha acceptat en algun cas concret. 

- Nombre de grups al dia en els quals els FisioAPiC realitzen intervenció. Segons el centre, es 
realitzen entre 2 i 4 grups al dia, de les patologies que formen part de la cartera de serveis. 

- Relació entre els professionals que pertanyen als diferents Serveis de Rehabilitació i els 
FisioAPiC. Depenent del territori, la relació és més o menys fluida. Importància de la bona 
relació entre FisioAPiC i Serveis de Rehabilitació. Un dels objectius del Pla funcional del 
programa d’incorporació de FT a l’AP i comunitària és: “treballar de forma coordinada amb 
els professionals del Servei de Rehabilitació de referència, amb vistes a garantir la continuïtat 
assistencial i en les transicions”. 

- En Mario comenta la importància de treballar conjuntament els fisioterapeutes dels Serveis 
de Rehabilitació i dels CAPs, També suggereix veure el model del Departament com una 
oportunitat (no com una barrera). 

- Oportunitat de créixer que té la nostra professió en el Sistema Públic de Salut. Cal ser 
prudents i cenyir-se a la cartera de serveis actual que marca el Departament de Salut.  
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- Diferència entre les tasques que realitza el FisioAPic i el fisioterapeuta que treballa en un 
Servei de Rehabilitació de suport a l’Atenció Primària. 

- Demanda per part de CAFE en relació a l’exercici físic. Tota activitat comunitària liderada per 
fisioterapeutes està aturada pel Departament fins que no es resolgui aquesta demanda. 

- Algun membre de la Comissió mostra el seu desacord en relació a la reclamació de la 
categoria A1, ja que només s’està treballant pels fisioterapeutes graduats que treballen al 
sistema públic de salut. Recordem que la decisió no ha estat del CFC, sinó que la reclamació 
és conjunta a nivell nacional. També recordem que la Comissió d’AP no és el lloc correcte 
per tractar aquest tema. 

- Com a col·lectiu professional, tenim poca força (comparat amb altres categories professionals 
com infermeria). Proposta d’unir-nos i canalitzar les demandes col·lectives. Proposta de crear 
un sindicat propi que ens representi majoritàriament. Proposta de sortir als mitjans de 
comunicació per donar visibilitat a la nostra professió. 

Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Pensar aspectes de millora dels diferents temes que han 
sorgit a l’apartat de precs i preguntes, per tractar a la 
propera reunió. 

Tots Març - abril 

 
6. Data propera reunió 
S’acorda convocar les reunions de la Comissió d’AP amb una freqüència bimensual. 
També es decideix programar les reunions rotant horaris: matí, migdia i vespre. 
Es decideix realitzar vàries propostes de dates i hores per convocar la propera reunió a finals d’abril. 
El canal de comunicació serà via WhatsApp, amb un grup creat específicament per a la Comissió. 
Tasques a realitzar 
Descripció de la tasca Responsable Data realització 
Realitzar vàries propostes per convocar la propera 
reunió. 

Carme Març 

 
 
Coordinadora: Carme Sánchez Mato                 Sotscoordinadora: Luisa Acosta Moreno 
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